
Referat af bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 15. januar 2019 kl. 19.30 i centret 

 
Afbud:   Lars og Linda     

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

 

1a Referat sidste møde: 
Godkendt 

Hans Jørn 

1b Generalforsamling: 
Generalforsamling 5. april efter samme koncept som i 2018. Sjoerd 
sender udkast til beretning til HSF. 
Lars, Linda og Hans Jørn genopstiller ikke. 

Sjoerd 

1c Økonomi 
89.265,71 kr. 

Dorthe 

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig landevej: 
Hj kontakter Jørgen Kristensen fra politiet med henblik på at få et 
opklarende møde oven på afslaget på vores anmodning om 
hastighedsbegrænsning. Derefter et ”skriv” i Sognebladet med en 
beretning om forløbet. Herefter stilles sagen i bero indtil videre. 

Hans Jørn 

2b Spangprojektet:  
Stien fra Spangen til Vesterhede finansieres af Byudviklingsforum i 
Ringkøbing 

Dorthe 

2c ”Velkommen her”: 
Intet nyt. 
 

Dorthe 
Hans Jørn 

2d Stisystemet: 
Intet nyt 

Sjoerd 

2e Holmbohjemmet: 
Intet nyt 

Sjoerd 

2f    

2g Persondataforordning: 
Punktet udgår 

Dorthe 
 

2h Fælles arrangementer: 
Der var bred enighed blandt foreningerne om at sige nej tak til arrangementet 
”Danmark dejligst…” med Rasmus Nøhr. 
Dorthe har fået et godt tilbud. Bandet ”Stormin” fra Tjekkiet tilbyder at give 
koncert for små penge. Dorthe undersøger, om vi kan lave arrangementet 
selv eller det skal være fælles med HGU. 

Linda 
Sjoerd 

2i Naturens dag: 
Bodil har skrevet ansøgning til Nordea og vi håber at få bevilget 16.000 kr. til 
ND.  
Endnu ikke svar fra LAG. 
Vi mangler en Tovholder, men der er føler ude. 
Der er udfordring med Parkeringsforholdene. 
 

Peter 

2j St. Hans: Sjoerd 



Intet nyt 

2k Grundlovsdag: 
 

Sjoerd 

2l Borgerhenvendelser: 
1. Forskønnelse af indkørsel til Kloster. --- intet nyt 
2. Trængselsproblemer ved Surfspot. (Sjoerd) --- intet nyt 
3. Ønske om cykelsti langs Baggesvej. ---Peter tager kontakt til 

forvaltningen 
4. Problemer med støv fra grusvejen. HJ tager kontakt til forvaltningen. 
5. NYE? ---intet nyt 

 

 

2m Frivilligbank: 
Vi afventer, at Linda kommer på banen igen 

Linda 

   

3. Fuldført  
3a   

4. Faste  
4a Bosætningsarbejdet: Giver det kommende vandland i Søndervig 

anledning til ændret strategi? 
Torben Pedersen træder ind i Bosætningsudvalget. 
Vi vil gerne have gjort opmærksom på, at der er grunde til salg i Kloster. 
Der skal være kontaktperson tilføjet på skiltet, som vi i første omgang 
beder kommunen om at lave. Sjoerd henvender sig. Hvad skal der stå? 
Hvor skal det/de stå? 
Der er nærtforestående møde i bosætningsudvalget. 
 

Hans Jørn 
Linda 

4b LAG: 
Intet nyt 

Sjoerd 

4c LDR: 
Intet nyt 

Dorthe 

4d Sognebladet: 
Deadline 1. februar 

Sjoerd 

   

4f Loppemarked: 
31/5 + 1/6 

Dorthe 
Peter 

4g Kloster Legeplads: 
Intet nyt 

Torben 

4h Flagallé: 
Nogle flag trænger til udskiftning 

Peter 

4i Julebelysning: 
Der skal bruges penge på nogle nye hjerter. Stor ros til de ansvarlige for 
julebelysningen. 

Lars 
Torben 

4j Grønne områder: 
Affaldsbeholder i Sogneparken måske ødelagt. 

Lars 
Hans Jørn 

4k Offentligt tilskud: 
Intet nyt 

Alle 

4l HIMS og infoskærme: 
Intet nyt 

Dorthe 

4m Hjemmesiden – aktuelt 
Ingen bemærkninger 

Sjoerd 

5. Evt.  :   Hundeskov – nyt navn til HSF?  



6. Næste møde:  25. februar og 27. marts  
 

 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 
_____________________________________                                                           
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 
__________________________________ 

 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Peter Hell Petersen 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Torben Pedersen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


